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Z A P I S N I K 
 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Komenda, ki je bila v četrtek, 20. aprila 2023 ob 17. uri, v veliki sejni 
sobi Občine Komenda, Glavarjeva cesta 104, Komenda. 
 
PRISOTNI:  
 
 člani občinskega sveta:  

 GIBANJE SVOBODA: Marijan Arh, 
 Lista TRN: Andrej Ravnikar, Roman Koncilija, 
 LISTA ZDRUŽENA KOMENDA: Renato Grgič,  
 LMR: Anton Smrekar, Mirko Pogačar, Aleksandra Majcen, 
 NSi: Janez Cigler Kralj, 
 SD: Anže Štern, 
 SDS:  Aleš Marinko, Anže Magister, Klara Berlec, 
 SLS:  Nada Jamšek, Klemen Pibernik; 

 
 ostali prisotni: 

 Jurij Kern, župan, 
 mag. Sašo Kulašić, vršilec dolžnosti direktorja občinske uprave, 
 Mateja Tatjana Lah, višja svetovalka za družbene dejavnosti, 
 Marjan Potočnik, podsekretar za urejanje prostora, komunalne zadeve in varstvo okolja, 
 Martina Bajde, višja svetovalka za finance, gospodarske dejavnosti, proračun, projektno delo in 

finančni nadzor, 
 Bernardka Pavlinič, višja svetovalka za GJS - vodja RO, 
 Špela Urh, višja svetovalka za gospodarske in družbene dejavnosti, 
 Mitja Dolžan, predsednik Nadzornega odbora Občine Komenda, 
 Uroš Križanič, ravnatelj OŠ Komenda Moste, 
 Blaž Kőlner, ravnatelj Vrtca Mehurčki, 
 mag. Breda Podbrežnik Vukmir, direktorica Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik, 
 Jasna Lampe, ravnateljica OŠ 27. julij Kamnik, 
 Rok Spruk, ravnatelj Glasbene šole Kamnik, 
 Sašo Rebolj, direktor Zdravstvenega doma dr. Julija Polca Kamnik, 
 Varja Suhodolčan, direktorica Zavoda Mestne Lekarne, Kamnik,  
 mag. Zora Torkar, direktorica Medobčinskega muzeja Kamnik,  
 Mojca Šraj, direktorica Zavoda Medgeneracijsko središče Komenda, 
 David Sipoš, direktor Zavoda KKS KOMOK, 
 Luka Karničnik, tehnična podpora, snemalec, 
 Klavdija Rehberger, sistemski administrator VI/1, zapisnikarica. 

 
Sejo je vodil župan Jurij Kern, zapisnik je pisala zapisnikarica Klavdija Rehberger.  
 
UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI / SKLEPČNOSTI: 
=========================================== 
 
Župan je ugotovil, da je na seji navzočih vseh štirinajst (14) občinskih svetnikov, da je s tem občinski svet 
sklepčen in lahko prične z delom. 
 
V vabilu je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 ugotovitev sklepčnosti, 
 pregled in potrditev zapisnika 3. seje Občinskega sveta Občine Komenda z dne 2. 3. 2023, 



 
 
 
 

 
1.  Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Osrednja 

Slovenija – vzhod 
2.  Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Komenda za leto 2023 – druga obravnava 
3.  Letna poročila (javnih) zavodov, katerih (so)ustanoviteljica je Občina Komenda -  za leto 2022: 

 Osnovna šola Komenda Moste 
 Vrtec Mehurčki 
 Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik 
 Osnovna šola 27. julij  
 Glasbena šola Kamnik 
 Zdravstveni dom dr. Julija Polca Kamnik 
 Mestne Lekarne 
 Medobčinski muzej Kamnik 
 Zavod Medgeneracijsko središče Komenda 
 Zavod KKS KOMOK 

4.  Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Komenda za leto 2023 
5.  Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih programov in karitativne 

dejavnosti v občini Komenda 
6.  Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in ohranjanje 

kulturne dediščine 
7.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 193/29, k. o. 1901 Mlaka 
8.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 126/21, k. o. 1907 Križ 
9.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljiščih parc. št. 557/5, 557/6 in 557/7, k. o. 1904 Kaplja 

vas 
10.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 562/2, k. o. 1904 Kaplja vas 
11.  Predlog Sklepa o dopolnitvi načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Komenda za leto 2023 
12.  Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek 
13.  Poročilo o porabi sredstev organizatorjev volilne kampanje na lokalnih volitvah 2022 in seznanitev z 

zneski delnega povračila stroškov organizatorjem volilne kampanje 
14.  Poročilo Nadzornega odbora Občine Komenda 
15.  Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki OŠ Komenda Moste na dan 31. 12. 2022 
16.  Predlog Sklepa o začetku postopka za spremembo 27. člena Statuta Občine Komenda 
17.  Poročilo o trenutnem stanju na zapiranju odlagališča inertnih odpadkov Suhadole 
18.  Poročilo o trenutnem stanju na zadrževalniku Tunjščica 
19.  Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

 
Zaradi obveznosti nekaterih svetnikov je župan predlagal, da se točka 16 predlaganega dnevnega reda 
prestavi pred točko 3, zato je na seji predlagal naslednji DNEVNI RED: 
 
 ugotovitev sklepčnosti, 
 pregled in potrditev zapisnika 3. seje Občinskega sveta Občine Komenda z dne 2. 3. 2023, 
 
1.  Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Osrednja 

Slovenija – vzhod 
2.  Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Komenda za leto 2023 – druga obravnava 
3.  Predlog Sklepa o začetku postopka za spremembo 27. člena Statuta Občine Komenda 
4.  Letna poročila (javnih) zavodov, katerih (so)ustanoviteljica je Občina Komenda -  za leto 2022: 

 Osnovna šola Komenda Moste 
 Vrtec Mehurčki 
 Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik 
 Osnovna šola 27. julij  
 Glasbena šola Kamnik 
 Zdravstveni dom dr. Julija Polca Kamnik 
 Mestne Lekarne 
 Medobčinski muzej Kamnik 
 Zavod Medgeneracijsko središče Komenda 
 Zavod KKS KOMOK 

5.  Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Komenda za leto 2023 
6.  Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih programov in karitativne 

dejavnosti v občini Komenda 
7.  Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in ohranjanje 

kulturne dediščine 
8.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 193/29, k. o. 1901 Mlaka 
9.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 126/21, k. o. 1907 Križ 
10.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljiščih parc. št. 557/5, 557/6 in 557/7, k. o. 1904 Kaplja 

vas 



 
 
 
 

11.  Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 562/2, k. o. 1904 Kaplja vas 
12.  Predlog Sklepa o dopolnitvi načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Komenda za leto 2023 
13.  Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek 
14.  Poročilo o porabi sredstev organizatorjev volilne kampanje na lokalnih volitvah 2022 in seznanitev z 

zneski delnega povračila stroškov organizatorjem volilne kampanje 
15.  Poročilo Nadzornega odbora Občine Komenda 
16.  Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki OŠ Komenda Moste na dan 31. 12. 2022 
17.  Poročilo o trenutnem stanju na zapiranju odlagališča inertnih odpadkov Suhadole 
18.  Poročilo o trenutnem stanju na zadrževalniku Tunjščica 
19.  Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih:  14 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 9 
PROTI: 5 
 
Zapisnik 3. seje Občinskega sveta Občine Komenda z dne 2. 3. 2023 
================================================================================== 
Zapisnik je objavljen na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o zapisniku poslano po elektronski pošti 
skupaj z vabilom na sejo.  
 
Mirko Pogačar (LMR) je podal pripombo, da se zapisnik 3. redne seje pri navedbi pobude LMR spremeni 
besedilo, kot sledi: 
 pri prvi alineji naj se besedilo glasi: »Predlog za začetek postopka spremembe 27. člena Statuta Občine 

Komenda (sprememba člena, ki določa število podžupanov)«, 
 pri šesti alinej naj se besedilo popravi oziroma dopolni, da se glasi: »pojasnilo na kakšni pravni podlagi je 

bil izbran direktor občinske uprave, glede na dejstvo, da občina ni objavila javnega natečaja za zasedbo 
uradniškega delovnega mesta na položaji, župan pa je v januarski številki Aplenca v rubriki Pogovor z 
županom med drugim zapisal, da bo občina imela direktorja, ki je že izbran,« 

 
Pripomba se upošteva. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda potrdi zapisnik 3. seje Občinskega sveta Občine Komenda z dne 2. 3. 
2023 z upoštevanjem pripomb LMR oziroma Mirka Pogačarja. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih:  14 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 
 
AD 1) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD 
Osrednja Slovenija – vzhod 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja, Aleš Marinko. 
Komisija je predlagala Aleksandro Majcen. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  



 
 
 
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda za predstavnika Občine Komenda v Svet lokalnih skupnosti CSD 
Osrednja Slovenija – vzhod imenuje Aleksandro Majcen. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih:  14 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1  
 
AD 2) Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Komenda za leto 2023 – druga obravnava 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal Sašo Kulašić. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Komenda za 
leto 2023, ki vključuje tudi terminski plan sej sveta v letu 2023 v drugi obravnavi. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih:  14 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 
AD 3) Predlog Sklepa o začetku postopka za spremembo 27. člena Statuta Občine Komenda 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal župan (iz gradiva). Mirko Pogačar, LMR, je kot predlagatelj prebral pobudo, ki 
je priložena v gradivu. Razprava je potekala o razlogih za veljavni Statut Občine Komenda, v katerem je 
določeno, da ima Občina Komenda največ dva podžupana, o pomenu skladnosti z Zakonom o lokalni 
samoupravi in o smislu predlagane spremembe. V razpravi je sodeloval Janez Cigler Kralj in pojasnil, da bo 
glasoval za začetek postopka, kar ne prejudicira končne odločitve o predlagani spremembi. Aleš Marinko je 
izpostavil sestavo Statutarno-pravne komisije, ki je sedaj veljavno besedilo statuta predlagala v sprejem. 
Klara Ferlec je izpostavila, da statut daje pravico županu za odločitev o dveh podžupanih, in predlagala, da 
občinski svet raje podpre aktivnosti župana. Mirko Pogačar je izpostavil, da so predlog podali kot zavezo do 
svojih volivcev na podlagi prejetih pobud. Aleksandra Majcen je izpostavila, da gre samo za začetek 
postopka, ki lahko vodi do cilja, ki so ga v LMR želeli doseči. Nada Jamšek je izpostavila, da je to pravica 
župana ter da je občino prevzel v zelo težkem položaju (predvsem kadrovsko) in naj se mu pusti leto ali dve, 
da bo lahko organiziral občinsko upravo na novo in pokazal rezultate dela. Postavila je tudi vprašanje o 
začetku uporabnosti morebitne spremembe statuta v tem delu. Aleš Marinko je predlagal, da se pridobi 
pravno mnenje o ustreznosti zapisa v veljavnem statutu. Marijan Arh je pojasnil, da bo predvsem zaradi 
verjetne uveljavitve predlagane spremembe pobudo podprl.   
 
Župan je pred glasovanjem opozoril, da je za spremembo potrebna dvotretjinska večina, torej, da se sklep 
sprejme, če zanj glasujeta dve tretjini navzočih svetnikov.  
 
Občinski svet je obravnaval naslednji  



 
 
 
 

S K L E P : 
 
Občinski svet NE sprejme Sklepa o začetku postopka za spremembo 27. člena Statuta Občine 
Komenda. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 14 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 8 
PROTI: 6  
 
AD 4)  Letna poročila (javnih) zavodov, katerih (so)ustanoviteljica je Občina Komenda -  za leto 2022: 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Letno poročilo - Osnovna šola Komenda Moste 
Letno poročilo je predstavil ravnatelj Uroš Križanič. O poslovanju so razpravljali: Nada Jamšek, Janez Cigler 
Kralj. 
 
Letno poročilo - Vrtec Mehurčki 
Letno poročilo je predstavil ravnatelj Blaž Kőlner.  
 
Letno poročilo - Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik 
Letno poročilo je predstavila direktorica mag. Breda Podbrežnik Vukmir. O poslovanju so razpravljali: Janez 
Cigler Kralj.  
 
Letno poročilo - Osnovna šola 27. julij 
Letno poročilo je predstavila ravnateljica Jasna Lampe. 
 
Letno poročilo - Glasbena šola Kamnik 
Letno poročilo je predstavil ravnatelj Rok Spruk. 
 
Letno poročilo - Zdravstveni dom dr. Julija Polca Kamnik 
Letno poročilo je predstavila namestnica direktorja Sašo Rebolj. O poslovanju so razpravljali: Klara Ferlec. 
Janez Cigler Kralj. 
 

Župan je po dveh urah neprekinjenega trajanja seje skladno s poslovnikom predlagal, da se ta točka zaključi 
po predstavitvi preostalih letnih poročil, torej, da se odmor prestavi za nekaj minut. Predlog je dal na 
glasovanje.  
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 6  
 
Predlog o prestavitvi odmora do zaključka točke 4 je sprejet. 

 
Letno poročilo - Zavod Medgeneracijsko središče Komenda 
Letno poročilo je predstavila direktorica Mojca Šraj. 
 
Letno poročilo - Zavod KKS KOMOK 
Letno poročilo je predstavil direktor David Sipoš. 
 
Občinski svet je obravnaval naslednji  

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani z letnimi poročili (javnih) zavodov, katerih 
(so)ustanoviteljica je Občina Komenda - za leto 2022 (Osnovna šola Komenda Moste, Vrtec Mehurčki, 



 
 
 
 

Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik, Osnovna šola 27. julij, Glasbena šola Kamnik, Zdravstveni dom 
dr. Julija Polca Kamnik, Mestne Lekarne, Medobčinski muzej Kamnik, Zavod Medgeneracijsko 
središče Komenda in Zavod KKS KOMOK). 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0  
 

Odmor se je pričel ob 19:15.  
 
Seja se je nadaljevala ob 19:30 
______________________________________________________________________________________ 
 
AD 5) Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Komenda za leto 2023 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja, Aleš Marinko. 
Komisija je predlagala Marka Zadrgala. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 11 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 2 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda za leto 2023 podeli naslednje priznanje Občine Komenda: 
Zlato priznanje Občine Komenda za leto 2023 se podeli gospodu Marku Zadrgalu.  
 
 
AD 6) Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih programov in karitativne 
dejavnosti v občini Komenda 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Mateja Tatjana Lah. 
 
Mnenje Statutarno-pravne komisije 
Mnenje komisije je prebral župan. Odbor je podal pozitivno mnenje k spremembi Pravilnika o sofinanciranju 
humanitarnih programov in karitativne dejavnosti v občini Komenda. 
 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti 
Mnenje odbora je predstavila Aleksandra Majcen. Odbor je podal pozitivno mnenje k spremembi Pravilnika o 
sofinanciranju humanitarnih programov in karitativne dejavnosti v občini Komenda. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 



 
 
 
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme Pravilnik o sofinanciranju humanitarnih programov in 
karitativne dejavnosti v občini Komenda.  
 
 
AD 7) Predlog Sklepa o spremembi Pravilnika o dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in 
ohranjanje kulturne dediščine 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Mateja Tatjana Lah. 
 
Mnenje Statutarno-pravne komisije 
Mnenje komisije je prebral župan. Komisija je podala pozitivno mnenje k spremembi Pravilnika o 
dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in ohranjanje kulturne dediščine. 
 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti 
Mnenje odbora je predstavila Aleksandra Majcen. Odbor je podal pozitivno mnenje k spremembi Pravilnika o 
dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in ohranjanje kulturne dediščine. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme Pravilnik o dodeljevanju sredstev za spodbujanje obnove in 
ohranjanje kulturne dediščine.  
 
 
AD 8) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 193/29, k. o. 1901 Mlaka 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal podsekretar Marjan Potočnik. 
 
Mnenje Odbora za komunalo, ceste, urejanje prostora in varstvo okolja 
Mnenje odbora je predstavil Andrej Ravnikar. Odbor je podal pozitivno mnenje k ukinitvi javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 193/29, k. o. 1901 Mlaka. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 193/29, 
k. o. 1901 Mlaka.  
 
 



 
 
 
 

AD 9) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 126/21, k. o. 1907 Križ 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal podsekretar Marjan Potočnik. 
 
Mnenje Odbora za komunalo, ceste, urejanje prostora in varstvo okolja 
Mnenje odbora je predstavil Andrej Ravnikar. Odbor je podal pozitivno mnenje o ukinitvi javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 126/21, k. o. 1907 Križ. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 126/21, 
k. o. 1907 Križ.  
 
 
AD 10) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 557/5, 557/6 in 557/7, k. o. 1904 
Kaplja vas 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal podsekretar Marjan Potočnik. 
 
Mnenje Odbora za komunalo, ceste, urejanje prostora in varstvo okolja 
Mnenje odbora je predstavil Andrej Ravnikar. Odbor je podal pozitivno mnenje k ukinitvi javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 557/5, 557/6 in 557/7, k. o. 1904 Kaplja vas. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 557/5, 
557/6 in 557/7, k. o. 1904 Kaplja vas.  
 
 
AD 11) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 562/2, k. o. 1904 Kaplja vas 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal podsekretar Marjan Potočnik. 
 
Mnenje Odbora za kmetijstvo 
Mnenje odbora je predstavil Klemen Pibernik. Odbor je podal pozitivno mnenje k ukinitvi javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 562/2, k. o. 1904 Kaplja vas. 
 
 
Ugotovitev navzočnosti: 



 
 
 
 

Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o ukinitvi javnega dobra na zemljišču parc. št. 562/2, k. 
o. 1904 Kaplja vas.  
 
 
AD 12) Predlog Sklepa o dopolnitvi načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Komenda za 
leto 2023 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Martina Bajde. 
 
Mnenje Odbora za komunalo, ceste, urejanje prostora in varstvo okolja 
Mnenje odbora je predstavil Andrej Ravnikar. Odbor je podal pozitivno mnenje k dopolnitvi načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Komenda za leto 2023. 
 
Mnenje Odbora za gospodarjenje z občinskim premoženjem in finance 
Mnenje odbora je predstavil Mirko Pogačar. Odbor je podal pozitivno mnenje k dopolnitvi načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Komenda za leto 2023 s pripombo, da se črta drugi člen predlaganega 
sklepa. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
V predlogu Sklepa o dopolnitvi načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Komenda za 
leto 2023 se črta drugi člen.  
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o dopolnitvi načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Komenda za leto 2023.  
 
 
AD 13) Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Martina Bajde. 
 
Mnenje Odbora za gospodarjenje z občinskim premoženjem in finance 
Mnenje odbora je predstavil Mirko Pogačar. Odbor je podal pozitivno mnenje k predlogu Zaključnega računa 
proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek. 



 
 
 
 

 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti 
Mnenje odbora je predstavila Aleksandra Majcen. Odbor je podal pozitivno mnenje k predlogu Zaključnega 
računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek. 
 
Mnenje Odbora za drobno gospodarstvo in turizem 
Mnenje odbora je predstavila Mirko Pogačar. Odbor je podal pozitivno mnenje k predlogu Zaključnega 
računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek. 
 
Mnenje Odbora za kmetijstvo 
Mnenje odbora je predstavil Klemen Pibernik. Odbor je podal pozitivno mnenje k predlogu Zaključnega 
računa proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek. 
 
Mnenje Statutarno-pravne komisije 
Mnenje komisije je prebral župan. Komisija je podala pozitivno mnenje k k predlogu Zaključnega računa 
proračuna Občine Komenda za leto 2022 – skrajšani postopek. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme Zaključni račun proračuna Občine Komenda za leto 2022 – 
skrajšani postopek.  
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Komenda za leto 2022. 
 
 
 
AD 14) Poročilo o porabi sredstev organizatorjev volilne kampanje na lokalnih volitvah 2022 in 
seznanitev z zneski delnega povračila stroškov organizatorjem volilne kampanje 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Martina Bajde. 
 
Župan je podal izjavo, da sredstva, ki bodo namenjena njemu, bo namenil v humanitarne namene. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani s Poročilom o porabi sredstev organizatorjev volilne 
kampanje na lokalnih volitvah 2022 v Občini Komenda. 
 
Občinski svet Občine Komenda sprejme sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje 
organizatorjem oziroma kandidatom za volitve župana in organizatorjem list kandidatov za volitve 
članov občinskega sveta Občine Komenda.  
 



 
 
 
 

 
AD 15) Poročilo Nadzornega odbora Občine Komenda 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Mitja Dolžan in predstavil načrt dela nadzornega odbora. Nada 
Jamšek je vprašala glede sestave Nadzornega odbora v povezavi z novim občinskim mandatom. Mitja 
Dolžan je pojasnil, da je to običaj, da je smiselno nadzorni odbor zaključi delo za pretekla obdobja.  
 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani z Letnim programom dela Nadzornega odbora za leto 
2023. 
 
 
AD 16) Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki OŠ Komenda Moste na dan 
31. 12. 2022 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podala višja svetovalka Mateja Tatjana Lah. 
 
Mnenje Odbora za gospodarjenje z občinskim premoženjem in finance 
Mnenje odbora je predstavil Mirko Pogačar. Odbor je podal pozitivno mnenje k sklepu o razporeditvi 
presežka prihodkov nad odhodki OŠ Komenda Moste na dan 31. 12. 2022. 
 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti 
Mnenje odbora je predstavila Aleksandra Majcen. Odbor je podal pozitivno mnenje k sklepu o razporeditvi 
presežka prihodkov nad odhodki OŠ Komenda Moste na dan 31. 12. 2022. 
 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 13 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 13 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani z Letnim programom dela Nadzornega odbora za leto 
2023. 
 
 
AD 17) Poročilo o trenutnem stanju na zapiranju odlagališča inertnih odpadkov Suhadole 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 



 
 
 
 

Trenutno so končana dela, da ne pride do zamakanja vode in da so v osnovi vsa dela končana. Manjkajo 
finalna dela in ograja. Pokazala so se dodatna dela, ki so nujna za dokončanje zapiranja. Inšpekcija 
odlagališče tedensko in spremlja dogajanje. Pričakuje se, da bodo vsa dela dokončana v naslednjem 
mesecu. Z izvajalcem se dogovarja o stroških dodatnih del. Razpravljali so: Marjan koncilja. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 12 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 12 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani s trenutnim stanjem na zapiranju odlagališča inertnih 
odpadkov Suhadole. 
 
 
AD 18) Poročilo o trenutnem stanju na zadrževalniku Tunjščica 
================================================================================== 
Gradivo je objavljeno na uradni spletni strani Občine Komenda http://www.komenda.si/kategorija/seje-
obcinskega-sveta/gradiva-za-seje/. Svetnikom je bilo obvestilo o gradivu poslano po elektronski pošti skupaj 
z vabilom na sejo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 
Župan se je sestal z direktorico direktorata za okolje na ministrstvu za okolje in prostor, kjer so se dogovorili 
o prioritetni obravnavi projekta zadrževalnika in uvrstitvi v državni načrt razvojnih programov. Strinjali so se, 
da je to projekt, ki je tudi v interesu države in ga bo obravnavala ustrezno; med drugim ga je že uvrstila v 
načrt za okrevanje in odpornost, s tem pa tudi posebna evropska sredstva. Razpravljali so: Marjan Koncilja. 
 
Ugotovitev navzočnosti: 
Prisotnih: 12 svetnic in svetnikov 
 
Glasovanje: 
ZA: 12 
PROTI: 0 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Komenda se seznani s trenutni stanjem na zadrževalniku Tunjščica. 
 
 
 
AD 19) Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 
========================================================================= 
 

PUBUDE LMR 
 

Svetnik Mirko Pogačar, je podal pobudo, da naj se odbori sklicujejo skupaj s predsedniki odborov. Župan je 
pojasnil, da bo to zadolžitev direktorja, da pa je problem kadrovske podhranjenosti. 
 
Svetnica Aleksandra Majcen je vprašala kako je z razpisi za zaposlitve. Župan je pojasnil, da bodo javni 
natečaji objavljeni v zelo kratkem času po sprejemu nove sistemizacije. 
 
Svetnica Aleksandra Majcen je vprašala zakaj še ni bila sklicana izredna seja glede na pobudo LMR oziroma 
ali jo župan skladno s statutom namerava sklicati. Župan je pojasnil, da bo sklical izredno sejo, ob opozorilu, 
da je potrebno paziti na status javnega zavoda in pristojnosti posameznih organov javnega zavoda in občine. 
Na seji bodo svetniki seznanjeni s stanjem. 
 
Svetnik Anton Smrekar daje pobudo, da občinska uprava članom sveta predstavi tudi projekt izgradnje 
športnega parka v Komendi. To bi se lahko zgodilo na primer v mesecu maju. Župan je pojasnil, da da bo 
projekt športnega centra predstavljen v kratkem času.  
 



 
 
 
 

Svetnika Anton Smrekar in Aleksandra Majcen sta predlagala čim hitrejšo odzivnost občinske uprave na 
njihova vprašanja in pobude. Župan je odgovoril, da se bomo potrudili kolikor bo mogoče. 
 

POBUDE SD 
 
Svetnik Anže Štern je predlagal, da se šolska pot nekoliko bolje ureja s strani občinskega koncesionarja 
komunale, da se uredi znake za nevarnost, če so na šolski poti traktorji oziroma če se tam vozijo ljudje v 
dom za ostarele. Hkrati predlagajo, da bi lahko do poletja od Gore do Most vsaj še štiri nove klopce, da se 
tam odpočijejo občani. 
 

POBUDE TRN 
 

Svetnik Andrej Ravnikar je podal vprašanje zakaj niso dobili odgovorna na pobude na tretji seji. Župan je 
podal ustna pojasnila, informacije in aktivnosti glede melioracijskega kanala ob cesti Gora- Križ, vodovoda 
Križ ob državni cesti in vodovod Žeje – Poslovna cona Komenda. Podal je tudi pobudo/opomnik naj se 
vodotoki čistijo čim bolj sproti. 
 

POBUDE NSI 
 
Svetnik Janez Cigler Kralj je podal pobudo glede možnosti omejevanja kurjenja plastike, glede možnosti 
omejevanja hitrosti v naselju Klanec in glede možnosti namestitve oz. obnovitve igral v Nasovčah. Župan je 
pojasnil, da se pri kurjenju plastike lahko obrnejo na občinsko redarstvo, glede omejevanja hitrosti prosi 
svetnike, da se zagotovi tabla za merjenje hitrosti, na podlagi katere bi pridobili konkretne informacije za 
ukrepe in hkrati informacije za občinsko redarstvo ter glede igral v Nasovčah, da bodo igrala postavljena 
nazaj v čim krajšem času. 
 

POBUDE LZK 
 
Svetnik Renato Grgič je podal pobudo za izboljšanje možnosti oz. pogojev za izvajanje treningov juda. Prosil 
je tudi za vpogled v načrte za športni center v čim krajšem času. Župan je pojasnil, da se je poskusil 
dogovoriti s predstavniki judo kluba in da pogovori tečejo dalje ter da bo projekt športnega centra 
predstavljen v kratkem času. 
 

POBUDE SDS 
 
Svetnica Klara Ferlec je vprašala glede financiranja sanacije strehe župnišča - ali je občina namenila 
sredstva. Župan je pojasnil, da ne, da pa se pripravlja sprememba pravilnika, na podlagi bodo razpisana 
ustrezna sredstva, za katere bo lahko kandidiralo tudi župnišče. 

           
Seja je bila zaključena ob 21.00. 
 
 
 
   Zapisnik napisal/zaključil                                                                       Jurij Kern l.r. 
       mag. Sašo Kulašić                                                                                                          župan 
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